



Dear Readers,

It was nice to visit our longtime home country Saxony again. And, furthermore on the occasion of the twentieth club anniversary of the "LITTLE INDIANS", which they celebrated with a special dance on 11 June 2022. The club was founded by Christian Schreiter, whom I had introduced to calling with the SILVER MINERS. I am always happy when things I was involved in are still very much alive after quite a long time.

There is also a lot going on in my personal environment at the moment. I'm sure there will be a personal contribution or two in the next few bulletins.

Otherwise, the first thing to do now is to endure the beginning summer heat. At least in my area (Brandenburg, north of Berlin), it is currently not recommended to take a walk in the woods, no matter at what time. Thousands of mosquitoes are just thrilled. So – reduce exercising and, if possible, only early in the morning and later in the evening. And – don't forget - drink a lot!

Greetings and keep healthy, Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

es war schön, mal wieder die langjährige Heimat Sachsen besuchen zu können. Und dazu noch aus Anlass des 20jährigen Clubjubiläums der „LITTLE INDIANS“, den sie mit einem Special am 11. 06. 22 feierten. Der Club wurde von Christian Schreiter gegründet, den ich bei den SILVER MINERS an das Callen herangeführt hatte. Ich freue mich immer wieder, wenn Dinge, an denen ich selbst beteiligt war, nach doch langer Zeit noch sehr lebendig sind.

Auch in meinem persönlichen Umfeld tut sich derzeit einiges. Dazu gibt es sicher in den nächsten Bulletins den ein oder anderen persönlichen Beitrag von mir.

Ansonsten gilt es jetzt erst einmal, die beginnende Sommerhitze auszuhalten. Zumindest bei mir in der Gegend (Brandenburg, nördlich von Berlin) empfiehlt es sich derzeit auch nicht, egal zu welcher Uhrzeit, einen Waldspaziergang zu machen. Tausende Stechmücken finden das nämlich ganz toll. Also – wenig bewegen und das möglichst nur frühmorgens und später am Abend. Und – nicht vergessen – viel trinken!

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael